
IGOR PETERNEL:  

- Poštovani predsjedniče, dame i gospodo zastupnici,  

evo prije četiri godine, baš je dobro da, baš mi je i drago da se izvučem i da budem 

posljednji jer završava dakle jedan ciklus aktualaca, dakle prije četiri godine ovdje smo, u ovo 

doba smo započinjali jednu zanimljivu predizbornu kampanju u kojoj smo mi pokazivali 

zapravo i ukazivali što ćete vi zapravo ideološki svjetonazorski raditi. Vi ste to i radili i to je 

vaše pravo jer ste dobili, dobili ste mandat.  

Pa da podsjetimo, dakle započeli ste mandat s mjerom ukidanje mjere Roditelj 

odgojitelj, čisto ideološkom odlukom, tokom cijelog mandata bavili ste se promocijom i u 

kulturi i u svim mogućnostima gdje ste bili, gdje ste bili u prilici. Dakle promocijom rodne, 

transrodne ideologije. Dakle provodili ste ideološke politike što se tiče prometnih politika a što 

rezultira i ovakvim prometnim kaosom kakav gledamo u gradu Zagrebu. Pa do nagrade 

Zagrepčanka godine gdje ste redovito koristili tu nagradu za promociju abortusa, feticida i sve 

što ide s tim u vezi a kulminacija je zabrana isticanja zastave Hoda za život. 

Ja vas pitam hoćete li kao čovjek iz ljudskih prava iskoristiti svoj autoritet ukoliko 

slučajno, a ja ne vjerujem da ćete ga dobiti, dobijete novi mandat da konačno riješite pitanje, 

pitanje groblja hrvatskih vojnika 1941. - 1945 o čemu sam ja ovdje pričao već možda sad već 

peti put i da pređete preko ideoloških ograda u tom smislu i da pokažete da ste  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

gradonačelnik svih građana grada Zagreba.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala potpredsjedniku Skupštine Igoru Peternelu.  

Dajemo riječ gradonačelniku koji će odgovoriti na pitanje potpredsjednika Skupštine.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ja se nikako… Možemo?  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Zastupniče Peternel ja se nikako ne mogu s vama složiti da je revidiranje mjere Roditelj 

odgojitelj ideološka tema. To je možda ideološka tema iz vaše perspektive ali kad imamo mjeru 

koja je koštala 70 milijuna eura i eksponencijalno je rasla što se tiče financijskog iznosa u 

situaciji gdje su tisuće djece bile neupisane u gradskim dječjim vrtićima ja ne vidim koja je to 

ideologija zbog koje smo mi… Doista ne razumijem šta je ideologija tu jer mi smo novac  koji 

je išao na mjeru Roditelj odgojitelj preusmjerili u novac za izgradnju dječjih vrtića i zbog toga 

smo upravo i otvorili 10 dječjih vrtića i otvorit ćemo ih još nekoliko do kraja ovog mandata još 

u sljedećih nekoliko mjeseci. Tako da ja ne vidim šta je tu ideološko. Mislim da velika većina 

građana se slaže s tim potezom. Morali smo istjerat to do kraja i na Visokom upravnom sudu i 

na Ustavnom sudu ali jesmo. Sve svoje odluke smo na neki način uz sve otpore istjerali do kraja 

i vjerujem da što se tiče mjere Roditelj odgojitelj da je velika većina građana Zagreba to 

podržala. Sad ja ne znam iz koje ideologije vi to branite jer ponovit ću još jednom, nitko nije 

uložio u dječje vrtiće koliko smo mi uložili. S druge strane ako hoćemo pričat o mladima i djeci 

od 1.4. će počet besplatni javni prijevoz za sve mlađe od 18 godina. Taklo da doista ne vidim 

koje, znači niz je mjera koje smo napravili za djecu i za mlade u gradu Zagrebu u odnosu na 

prethodnu vlast i konkretnih pomaka.  

Što se tiče zabrane zastave Hoda za život. Nije to zabrana zastave nego je to odbijanje 

da se zastava nečega što je protivno važećim dokumentima Gradske skupštine stavi na gradske 

jarbole. A što se tiče slobode govora Hod za život uredno ima svoje skupove svake godine  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

i Grad daje dozvolu za postavljanje njihovih štandova. Znači sloboda govora tu nije 

nikako ugrožena.  



 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala gradonačelniku.  

Gospodin Peternel je tražio dodatno objašnjenje, elektronički, izvolite, registrirano.  

 

IGOR PETERNEL:  

- Što se tiče dječjih vrtića bolje da u to ne ulazimo jer ja ću biti sretan kad u dječjim 

vrtićima se više neće dijeliti pola krafne po djetetu nego će dijete dobiti cijelu krafnu i kada 

roditelji neće skupljati za papir u WC-ima. Onda ću bit sretan.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

A što se tiče, niste odgovorili na moje pitanje. Dakle ako dolazite iz sektora  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Samo trenutak! Molim vas, gradonačelnik će imat priliku odgovorit, nemojte ……  

 

IGOR PETERNEL:  

- Ako dolazite iz sektora ljudskih prava onda znate da svaka osoba ima pravo na 

dostojanstven ukop. Ako se radi i o ustaškim vojnicima imaju pravo na ukop. Zašto se spriječilo 

da se taj projekt na Mirogoju nastavi?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Gradonačelniče želite li dati dodatno objašnjenje? Želite. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači prvo ovo za dječje vrtiće i škole je netočno.  

……(Nerazumljiva upadica zastupnika Peternela iz klupe)……  

Netočno je zato što kad smo preuzeli upravljanje Gradom se, doslovce je bilo 

katastrofalno stanje u školama jer nisu 6 mjeseci im je Grad kasnio i vrtićima s plaćanjima i 

zato je bila ta situacija. Ta situacija više nije. Uredno se plaća i za hranu i za bilo kakve 

materijalne troškove i za grijanje i za sve. Pitajte bilo kojeg ravnatelja reći će da nikad nije više 

imao novaca na računu nego što ima sad. Tako da to je netočno.  

Što se tiče, što se tiče nagrade, što se tiče zabrane zastave još da to pojasnim. Znači po 

toj logici to bi onda bilo znači da… O.K. radije neću ić u tom smjeru ali recimo to bi značilo da 

bilo tko, šta sad, ne znam, dođu navijači nekog kluba koji igra s Dinamom i kažu mi hoćemo 

da se izvjesi zastava tog kluba na gradske jarbole. Po toj logici svatko bi imao pravo staviti bilo 

što na gradske jarbole.  

Znači u tom smislu još jednom ću reć, javno okupljanje Hoda za život nije zabranjeno,  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

dozvole su dane za štandove međutim što se tiče korištenja gradskih jarbola ne.  

A što se tiče groblja pa zašto to nije riješeno 50 godina? Zašto to nije riješeno 20 godina 

prije nas?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Hvala gradonačelniku. Odgovori su tu.  
 


